
 
   

 
HOVEDUTSKRIFT 

AV MØTEPROTOKOLLEN FOR MÅSØY KOMMUNESTYRE 
 
 

Den  17. juni  2010 ble det avholdt  møte i Måsøy kommunestyre. Møtet ble avholdt på  
Havøysund hotell - møtelokalet. 
 
Møtet var berammet med sakliste den 08.06.2010 og kommunestyrets representanter ble 
innkalt med sakliste samme dag. 
Videre ble  saklisten samme dato sendt kommunestyrets vararepresentanter,  
distriktsrevisoren, Finnmark Dagblad, NRK, etatene samt politiske partier som er representert i 
kommunestyret til orientering. 
 
Den 08.06.2010 ble også  rådmannens utredninger/formannskapets innstillinger  sendt  
kommunestyrets representanter/ vararepresentanter og de øvrige som fikk tilsendt saklisten  
vedr. kommunestyremøtet. 
 
Følgende dokumenter var utsendt i forbindelse med møtet: 

• Årsregnskap 2009 – Måsøy kommune - m/ revisjonsberetning og kontrollutvalgets 
uttalelse. 

• Årsregnskap 2009 – Havøysund Havnevesen Måsøy KF – m/ revisjonsberetning og 
kontrollutvalgets uttalelse. 

• Årsregnskap 2009 – Måsøy Industrieiendom KF – m/ revisjonsberetning og 
kontrollutvalgets uttalelse. 

• Årsmelding 2009 – Måsøy kommune 
• Årsmelding 2009 – Havøysund Havnevesen Måsøy KF 
• Årsmelding 2009 – Måsøy Industrieiendom KF 
• Årsmelding 2009 – Kontrollutvalget i Måsøy kommune 
• Rapport forvaltningsrevisjon 2010 – ressursbruk og kvalitet i grunnskolen 
• Rapport – Selskapskontroll ved Finnmark Miljøtjeneste AS 2009 

 
Orienteringssaker: 

• Møtebok for generalforsamlingen i Finnmark Miljøtjeneste AS 
• Protokoll fra generalforsamling i Måsøy Reiseliv AS 
• Møteprotokoll IKAF`s ekstraordinære representantskapsmøte  
• Årsmelding 2009 - Vest-Finnmark Regionråd 
• Årsmelding 2009 – Museene for kystkultur og gjenreisning i Finnmark IKS  

 
Av kommunestyrets representanter hadde 5 meldt forfallog vararepresentanter var forsøkt 
innkalt.  
 
 
Frammøtt var: 
 
AV MÅSØY ARBEIDERPARTIS LISTE. 
               1. Ordfører  John Aase 
   2. Repr.    Kjell Larsen     
 3.   ”   Georg Mathisen 
 4.   ”    Irene R. Eliassen 
 5.   ”      Siw Berg 
 6.   ”   Else Ramberg 
 7.  Vararepr.   Hanne Mathisen        
 8.   ”   Arnstein Larsen  
  
 
AV SENTERPARTIETS LISTE:     
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  9.  Repr.   Elisabeth D. Guldbrandsen 
 10.    ”         Gudleif Kristiansen 
 11.  Vararepr. Åge Flaten 
       
AV HØYRES LISTE: 
 12.  Repr.  Anne-Karin Olli 
 13.     ” Knut Arnestad 
 14.  Vararepr.  Merethe Karthigesan 
   
 
AV SOS. VENSTREPARTIS LISTE: 
 15. Vararepr. Per Weckhorst 
   
       
 AV FREMSKRITTSPARTIETS LISTE: 
   16. Repr. Audhild Berg   
 
 
Videre deltok rådmann Aina Borch og konsulent  Eli Moe. 
 
 
Møtet ble satt kl.  10.00. 
 
Navneopprop ble foretatt.  
 
 
 
Derettter tok kommunestyret pause. 
 
Møtet ble igjen satt kl. 11.35.
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13/10  
SØKNAD OM ENTLEDIGELSE FRA KOMMUNALE VERV  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret viser til søknad fra Elisabeth Guldbrandsen om entledigelse fra følgende verv resten av 
valgperioden 2007/2011 – f.o.m. 1. september 2010: 
 

• Kommunestyret – fast repr. på Senterpartiets liste 
• Formannskapet – fast repr. på Senterpartiets liste 
• Styremedlem Måsøy Industrieiendom KF 

 
Søknaden innvilges med hjemmel i kommunelovens § 15, pkt.1 – jfr også § 14, pkt 1 b. 
 
Som nytt styrmedlem i Måsøy Industrieiendom KF for resten av valgperioden velges: 
……… 
 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. Formannskapet fremmer ikke forslag på nytt styremedlem i Måsøy 
Industrieiendom KF. 
       Enst.  
 
Behandling: 
 
SP v/repr. Gudleif Kristiansen  fremmet følgende forslag på nytt styremedlem: 
 
 Håkon Emil Olsen, Havøysund 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling med tillegg av forslaget fremmet av SP v/repr. Gudleif Kristiansen vedtas. 
 
       Enst. vedt. 
 
  
14/10  
VASKERI - NYBYGG  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret i Måsøy vedtar å bygge et nytt vaskeri, med en øvre ramme på inntil kroner 4.000.000,-. 
Kostnaden dekkes ved låneopptak.  
 
Følgende forutsetninger legges til grunn: 

1. Måsøy kommune inngår en langsiktig leieavtale med NAV/MariNor AS før prosjektstart 
2. Kapitalkostnaden dekkes inn av leieinntektene   
3. Bygget tas inn som en del av Måsøy Industrieindom KF 

 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
      Enst. 
 
Behandling: 
 
Repr. Elisabeth D. Guldbrandsen fremmet følgende forslag på vegne av SP/H/Frp: 
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 Kommunestyret ber administrasjonen finne egnet tomt annet sted enn det som fremgår av  
 Saksutredningen. En tomt som gir mer areal til mulighet for fremtidig utvidelse til flere 
 Aktiviteter samt parkering/lagringsplass. 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas – Enst. vedt. 
 
Tillegg fremmet av SP/H/Frp v/repr. Elisabeth D. Guldbrandsen  - Enst. vedt.. 
     
      Enst. vedt. 
 
 
 
  
15/10  
BARNEHAGEDRIFT PÅ ROLVSØY  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret er positive til initiativet til barnehagedrift på Rolvsøy, men ser i denne omgang ikke grunnlag 
for slik drift med bare 2 barn. 
I forhold til Gunnarnes skole oppgraderes kjøkken-delen med inntil 200.000 kr som dekkes inn over allerede 
bevilgede midler. 
 
Formannskapets innstilling: 
Kommunestyret er positive til initiativet til barnehagedrift på Rolvsøy og går inn for en prøvedrift av barnehage 
i et år fra 23./8-2010 til 1/8-2011. Rolvsøy har store muligheter for utvikling p.g.a etableringen av 
Tufjordbruket i Tufjord og kommunestyret ønsker å gi denne utviklingsmuliheten en sjanse.  
Det bevilges kr 150 000 kr for høsthalvåret og pengene tas fra formannskapets disp. Penger til vårhalvåret 
bevilges i budsjettet i desember. Barnehagedriften evalueres til våren, i god tid før en eventuell videredrift 
bestemmes. I forhold til Gunnarnes skole oppgraderes kjøkkendelen med inntil 200.000 kr som dekkes inn over 
allerede bevilgede midler. 
 
        Enst. 
 
Behandling: 
 
AP v/Irene R. Eliassen fremmet følgende forslag: 
 
 Første setning endres til: 

Kommunestyret er positiv til initiativet til barnehagedrift på Rollvsøy, og går inn for en prøvedrift av 
barnehage for året 2010/2011 med oppstart så snart det er mulig høsten 2010 og fram til skoleslutt 
2011. 
 
Tillegg foran siste setning: 
En forutsetning  for videre drift må være at barnetallet i barnehagen øker. Kommunestyret kan 
allikevel bli nødt til å ta stilling til videre drift høst 2011 allerede i budsjettmøtet i desember, hvis 
overføringene fra staten blir betraktelig mindre enn forventet. Det forutsetter at det søkes dispensasjon 
hvis dette er nødvendig siden dette er en prøvedrift. Derom kommunen ikke får dispensasjon er 
familiebarnehage/privat barnehage eneste løsning. Kommunestyret vil da bidra med kr. 150.000,- i 
oppstarttilskudd som tas fra formannskapets disp. 

 
 
 
Votering: 
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Formannskapets innstilling vedtas. 
     Vedtatt med  9 mot 7 stemmer som ble avgitt for rådmannens  
     innstilling. 
 
Forslaget fremmet av AP v/repr.  Irene R. Eliassen -  Enst. vedt. 
      
 
 
Kommunestyrets vedtak:
Kommunestyret er positiv til initiativet til barnehagedrift på Rollvsøy, og går inn for en prøvedrift av barnehage 
for året 2010/2011 med oppstart så snart det er mulig høsten 2010 og fram til skoleslutt 2011. Rolvsøy har store 
muligheter for utvikling p.g.a etableringen av Tufjordbruket i Tufjord og kommunestyret ønsker å gi denne 
utviklingsmuliheten en sjanse.  
Det bevilges kr 150 000 kr for høsthalvåret og pengene tas fra formannskapets disp. Penger til vårhalvåret 
bevilges i budsjettet i desember. Barnehagedriften evalueres til våren, i god tid før en eventuell videredrift 
bestemmes. En forutsetning  for videre drift må være at barnetallet i barnehagen øker. Kommunestyret kan 
allikevel bli nødt til å ta stilling til videre drift høst 2011 allerede i budsjettmøtet i desember, hvis overføringene 
fra staten blir betraktelig mindre enn forventet. Det forutsetter at det søkes dispensasjon hvis dette er nødvendig 
siden dette er en prøvedrift. Derom kommunen ikke får dispensasjon er familiebarnehage/privat barnehage 
eneste løsning. Kommunestyret vil da bidra med kr. 150.000,- i oppstarttilskudd som tas fra formannskapets 
disp. 
I forhold til Gunnarnes skole oppgraderes kjøkkendelen med inntil 200.000 kr som dekkes inn over allerede 
bevilgede midler. 

 
         
 
 
  
16/10  
FLYTEBRYGGE/ALMENNINGSKAI I TUFJORD  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret viser til brev og prosjektbeskrivelse fra Trond Hansen, Tufjord vedrørende behov for etablering 
av et flytebryggeanlegg i Tufjord som kommunen skal eie og leie ut båtplasser fra.  
 
Ut fra prosjektets økonomiske omfang for kommunen og det pågående arbeidet med å utvide havnedisktriktet 
vedtar kommunestyret at saken løftes over til det nye havnedistriktet for nærmere utredning og behandling.  
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst. 
 
Behandling: 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
      

Enst. vedt. 
 
 
  
 
 
17/10  
FORPROSJEKT HAVØYSUND HELSESENTER  
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Rådmannens innstilling: 

1. Kommunestyret i Måsøy vedtar å videreføre en forprosjektering av nye sykehjemsplasser ved 
Havøysund helsesenter, med mål om utbygging i 2011. 

 
2. Kommunestyret vedtar en tilleggsramme á kr 750.000,- eks. mva. til forprosjektet, som finansieres 

gjennom låneopptak. Forprosjektet har en total kostnadsramme pålydende kr 1.100.000,- eks mva.  
 

3. Endelig utbygging av sykehjemsplasser tas opp til ny behandling i forbindelse med behandling av 
budsjett- og økonomiplan for 2011 – 2014. 

 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst. 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
 
     Enst. vedt. 
 
 
  
18/10  
JAKTREGLER I MÅSØY KOMMUNE  
 
 
Ordførerens innstilling: 
Øyene Rolvsøy, Måsøy, Hjelmsøy og Ingøy har vært tradisjonelt vært meget gode jaktøyer i Måsøy kommune. 
Men de siste årene har spesielt rypebestanden gått kraftig tilbake. 
Kommunestyret ønsker at rypebestanden skal være bærekraftig slik at vi også i framtiden kan høste og oppleve 
den fine rekreasjonen som jakt kan være. 
Måsøy kommunestyre ber Fefo vurderer om det kan lages lokale regler for disse fire øyene i Måsøy kommune. 
Dette kan gjerne være et prøveprosjekt for andre steder i Finnmark. 
Kommunestyret ønsker at saken utredes og belyses på best mulig måte før eventuelle tiltak settes ut i livet. 
Alle høringer og høringsskrivet sendes til Fefo som grunnlag for saken.  
 
Formannskapets innstilling: 
Ordførerens innstilling vedtas. 
     Enst. 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
     Enst. vedt. 
 
 
 
  
 
19/10  
KLAGE - OVERFLYTTING AV MIDLER   
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Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret viser til klage fra IzzaNova AS av 03.03.2010 om avslag på søknad om flytting av midler til 
etablering av molo- og flytebryggeanlegg i Valfjord.  
 
Kommunestyret vedtar å akseptere klagen, og at støtten på kr. 250.000,- gitt av kommunestyret i møte 
26.04.2005 kan benyttes til bedriftens molo-/flytebryggeprosjekt i Valfjord. Midlene tas av disposisjonsfond.    
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst. 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
 
     Enst. vedt. 
 
 
  
20/10  
SLUTTVURDERING FOLKEHELSEPROSJEKT "LIV OG LYST" - ORIENTERING  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret tar sluttvurdering og statusrapport til orientering. 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
 
     Enst. vedt. 
 
 
  
21/10  
VIDERE FOLKEHELSEARBEID I MÅSØY- PARTNERSKAPSAVTALE  
 
 
Rådmannens innstilling: 
 
Kommunestyret vedtar følgende i forhold til videre folkehelsearbeid i Måsøy kommune: 
 

1. Måsøy kommune inngår ny partnerskapsavtale med Finnmark fylkeskommune. Tiltak rettet mot 
levevaner prioriteres. Måsøy kommune vektlegger de områdene som er prioritert fra Finnmark 
fylkeskommune:  
 -Fysisk aktivitet og friluftsliv 
 -Kost og ernæring 
 -Tobakksforebygging  
Måsøy kommune står for øvrig fritt til å velge andre innsatsområder.  
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2. Det søkes om stimuleringsmidler fra Finnmark fylkeskommune, både aktivitetsmidler rettet mot økt 

fysisk aktivitet og friluftsliv, samt for implementering av frisklivssentral.  
 

3. Arbeidsgruppen i folkehelseprosjektet viderefører folkehelsearbeidet som prosjekt ut 2010. 
Hovedfokus skal være å jobbe fram forslag til hvordan aktiv på dagtid/frisklivssentral kan 
gjennomføres i Måsøy kommune. Arbeidsgruppen knytter til seg nødvendige sammarbeidsparter. 

 
4. Det søkes innarbeidet en 50 % stilling som folkehelsekoordinator fra januar 2011. Samt at det inne 

utgangen av 2011, utarbeides en egen strategi for det videre arbeidet med folkehelse i Måsøy 
kommune.  
 

Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst. 
 
 
 
Behandling: 
 
H/SP/Frp v/Knut Arnestad fremmet forslag på følgende tillegg til pkt. 4: 
 
 Det søkes innarbeidet en 50% stilling som folkehelsekoordinator fra januar 2011. Dette gjøres innenfor  
 rammene av dagens personellressurser. 
 
AP/SV v/Irene R. Eliassen fremmet forslag på følgende tillegg til pkt. 4: 
 
 Det forutsettes ekstern finansiering. 
 
Votering: 
Det ble votert over formannskapets innstilling med tillegg av forslagene fremmet av H/SP/Frp og AP/SV. 
Formannskapet innstilling med tillegg ble enst. vedt. 
 
Kommunestyrets vedtak: 
 
Kommunestyret vedtar følgende i forhold til videre folkehelsearbeid i Måsøy kommune: 
 

1. Måsøy kommune inngår ny partnerskapsavtale med Finnmark fylkeskommune. Tiltak rettet mot 
levevaner prioriteres. Måsøy kommune vektlegger de områdene som er prioritert fra Finnmark 
fylkeskommune:  
 -Fysisk aktivitet og friluftsliv 
 -Kost og ernæring 
 -Tobakksforebygging  
Måsøy kommune står for øvrig fritt til å velge andre innsatsområder.  

 
2. Det søkes om stimuleringsmidler fra Finnmark fylkeskommune, både aktivitetsmidler rettet mot økt 

fysisk aktivitet og friluftsliv, samt for implementering av frisklivssentral.  
 

3. Arbeidsgruppen i folkehelseprosjektet viderefører folkehelsearbeidet som prosjekt ut 2010. 
Hovedfokus skal være å jobbe fram forslag til hvordan aktiv på dagtid/frisklivssentral kan 
gjennomføres i Måsøy kommune. Arbeidsgruppen knytter til seg nødvendige sammarbeidsparter. 

 
4.   Det søkes innarbeidet en 50 % stilling som folkehelsekoordinator fra januar 2011. Dette gjøres innenfor  

rammene av dagens personellressurser. Samt at det inne utgangen av 2011, utarbeides en egen strategi 
for det videre arbeidet med folkehelse i Måsøy kommune.  
Det forutsettes ekstern finansiering. 
 

       Enst. vedt. 
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22/10  
FORVALTNINGSREVISJONSPROSJEKT - SELVKOSTTJENESTER  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret i Måsøy tar orienteringen om oppfølgingen av prosjektet Selvkostområder tas til etterretning 
 
Kommunestyret ber rådmannen om en orientering om resultatet av arbeidet med nye rutiner for 
selvkostberegninger innen utgangen av 2010. 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
 
       Enst. vedt. 
 
 
  
23/10  
RAPPORT SELSKAPSKONTROLL FINNMARK MILJØTJENESTE AS  
 
 
Rådmannens innstilling: 
1. Kommunestyret tar rapporten Selskapskontroll ved Finnmark Miljøtjeneste AS til 
    etterretning. 
 
2. Kommunestyret ber rådmannen følge opp anbefalingene i rapportens kap. 7. 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
 
       Enst. vedt. 
 
 
  
24/10  
FORVALTNINGSREVISJON - RESSURSBRUK OG KVALITET I GRUNNSKOLEN  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret i Måsøy tar orienteringen om oppfølging av prosjekt Ressursbruk og kvalitet i grunnskolen til 
etterretning, med følgende merknad: 
 

 Skoleeier bør videreutvikle systemet for kvalitetssikring og sørge for en mer helhetlig tilnærming og 
gjennomføring. 

 Skolen bør ha prosedyrer for risikovurdering og risikohåndtering. 
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Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
 

Enst. vedt. 
 
  
25/10  
FORVALTNINGSREVISJON - OFFENTLIGE ANSKAFFELSER  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret i Måsøy tar orienteringen om oppfølgingen av prosjektet Offentlige anskaffelser tas til 
etterretning 
 
Det må snarest innføres rutine med føring av anskaffelsesprotokoll for alle anskaffelser over kr 100 000. 
 
Kommunestyret ber rådmannen om en orientering om resultatet av arbeidet med nye prosedyrer for anskaffelser 
innen utgangen av 2010. 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
       Enst. vedt. 
 
 
  
26/10  
IKT-SAMARBEID I VEST - FINNMARK  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret i Måsøy slutter seg til prosjekt ”IKT-samarbeid i Vest Finnmark”, jfr sak 
03/10 ”IKT – samarbeid i Vest-Finmnark” i Vest-Finnmark Regionråd, og anbefaler at det 
arbeides videre med en realisering av prosjektet.  
 
Saken tas opp til endelig behandling når forslag til organisering med påfølgende kostnader 
foreligger. 
 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
      Enst. 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
      Enst. vedt. 
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27/10  
KONTROLLUTVALGETS ÅRSMELDING FOR 2009  
 
 
Kontrollutvalgets innstilling: 
Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsmelding for 2009 til orientering. 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Kontrollutvalgets innstilling vedtas. 
 
      Enst. vedt. 
 
 
  
28/10  
DESISJON REGNSKAP 2009 - MÅSØY KOMMUNE  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret viser til det fremlagte årsregnskapet med et regnskapsmessig ressultat i investering på kr 0,-, og 
et regnskapsmessig resultat (mindreforbruk) i drift på  
kr 1 114 988,46,-. Regnskapet fastsettes som Måsøy kommune sitt årsregnskap for 2009.  
 
Regnskapsmessig mindreforbruk (overskudd), kr 1 114 988,46,  i driftsregnskapet avsettes til 
disposisjonsfondet. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
      Enst. 
 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
 
      Enst. vedt. 
 
 
 
  
29/10  
ÅRSMELDING 2009 - MÅSØY KOMMUNE  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret tar årsmeldingen for Måsøy kommune til orientering. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst. 
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Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
      Enst. vedt. 
  
 
 
  
30/10  
DESISJON REGNSKAP 2009 - HAVØYSUND HAVNEVESEN MÅSØY KF  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret viser til det fremlagte årsregnskapet med et regnskapsmessig mindreforbruk i driftsregnskapet 
på kr 386 499,51 og kr 180 000,- i investeringsregnskapet. Regnskapet fastsettes som Havøysund Havnevesen 
Måsøy KF sitt årsregnskap for 2009. Regnskapsmessig mindreforbruk i drift og investering totalt kr 566 499,51 
overføres til disposisjonsfondet. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
      Enst. 
 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
 
      Enst. vedt. 
 
 
 
  
31/10  
ÅRSMELDING 2009 - HAVØYSUND HAVNEVESEN MÅSØY KF  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret tar årsmeldingen for Havøysund havnevesen Måsøy KF 2009 til orientering. 
 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
      Enst. 
 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
 
      Enst. vedt. 
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32/10  
DESISJON REGNSKAP 2009 - MÅSØY INDUSTRIEIENDOM KF  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret viser til det fremlagte årsregnskapet med et regnskapsmessig resultat på  
kr 194 466,76,- Regnskapet fastsettes som Måsøy Industrieiendom KF sitt årsregnskap for 2009. 
Regnskapsmessig mindreforbruk, kr 194 466,76, overføres til disposisjonsfondet.  
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst. 
 
Behandling: 
 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
     Enst. vedt. 
 
 
  
33/10  
ÅRSMELDING 2009 - MÅSØY INDUSTRIEIENDOM KF  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret tar årsmeldingen for Måsøy Industrieiendom KF for 2009 til orientering. 
 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst. 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
 
     Enst. vedt. 
 
  
34/10  
ÅRSMELDING 2009 - NÆRINGSFONDET  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret tar årsmeldingen for 2009 til orientering. 
 
Behandling: 
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Kommunestyrets vedtak: 
Rådmannens innstillling vedtas. 
 
     Enst. vedt. 
 
 
  
35/10  
ÅRSMELDING 2009 - FELLESRÅDET FOR ELDRE OG MENNESKER MED NEDSATT  
FUNKSJONSEVNE 
 
Innstilling: 
 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Årsmeldingen for 2009 tas til orientering. 
     Enst. vedt. 
 
 
  
36/10  
DELEGASJONSREGLEMENTET - FINANSFORVALTNING  (KAP. 19) - ENDRING  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret vedtar det fremlagte finansforfaltningsreglemente – kap 19.9 i delegasjonsreglementet for 
Måsøy kommune. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst. 
 
Behandling: 
 
 
Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
     Enst. vedt. 
 
 
  
37/10  
BUDSJETTREGULERING 1/2010  
 
 
Rådmannens innstilling: 
Kommunestyret vedtar det fremlagte budsjettreguleringsforslaget. 
 
Formannskapets innstilling: 
Rådmannens innstilling vedtas. 
     Enst. 
 
Behandling: 
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Kommunestyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. 
 
     Enst. vedt. 
 
 
  
38/10  
EIENDOMSSKATT  
 
 
Rådmannens innstilling: 

1. Kommunestyret i Måsøy vedtar å innføre eiendomsskatt på bolig- og fritidseiendommer i hele 
kommunen fra 01.01.2012, samt på verker og bruk inkl. anlegg og installasjoner i sjøområdet fra 
01.01.2011. 

 
2. Verker og bruk mv. takseres innen utgangen av juni 2011, mens øvrige eiendommer takseres senest 

innen utgangen av mars 2012. 
 
3. Kommunen benytter ekstern og intern kompetanse til takseringen. Rådmannen innarbeider dekning for 

å engasjere intern og ekstern kompetanse i budsjettsforslaget for 2011. Formannskapet gis fullmakt til 
å finne inndekning for kostnader som påløper i 2010, gjennom disposisjonsfond. 

 
 
 
Formannskapets behandling: 
 
Anne Karin Olli(H) fremmet følgende forslag til innstilling: 
 
Kommunestyret i Måsøy vedtar at det iverksettes en konsekvensutredning, både økonomisk og samfunsmessige 
konsekvenser før en eventuell innføring av eiendomsskatt. Med det menes at det skal belyse hva en evt. 
Eiendomsskatt vil utgjøre for kommunens verker og bruk mv, samt boliger og fritidseiendommer. Deretter 
urderes hvilke økonomiske og samfunnsmessige konsekvenser dette vil utgjøre for den enkelte eier og samfunet 
for øvrig, samt Måsøy kommune. 
 
 
SP/AP fremmet følgende forslag til innstilling: 
 
I den økonomiske situasjone Måsøy kommune vil komme i er det behov for å ta stilling til om kommunen skal 
innføre eiendomsskatt. Kommunestyret må i den forbindelse ta stilling til 
 

• Om eiendomsskatt skal utskrives i hele kommunen 
• Utskrives på boliger og fritidseiendommer 
• Promillesats 
• Ekstern/Intern takstnem 

 
Rådmannen bes om å legge fram priseksempler fra sammenligbare kommuner 
 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling ble forkastet – Enst. 
 
Forsalgene fremmet av Anne Karin Olli(H) og SP/AP ble satt opp mot hverandre. Forslaget fremmet av SP/AP 
ble vedtatt 4 mot 1 stemme. 
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Formannskapets innstilling: 
 
I den økonomiske situasjone Måsøy kommune vil komme i er det behov for å ta stilling til om kommunen skal 
innføre eiendomsskatt. Kommunestyret må i den forbindelse ta stilling til 
 

• Om eiendomsskatt skal utskrives i hele kommunen 
• Utskrives på boliger og fritidseiendommer 
• Promillesats 
• Ekstern/Intern takstnem 

 
Rådmannen bes om å legge fram priseksempler fra sammenligbare kommuner. 
 
       Vedtatt med 4 mot 1 stemme. 
     
 
 
Behandling i kommunestyret: 
SP/H v/repr. Elisabeth D.  Guldbrandsen fremmet følgende forslag: 
 
1. Tillegg til siste setning i formannskapets innstilling: 
…”egen og” tilføyes foran sammenlignbare kommuner. 
 
2. Ny setning (sist i innstillingen): 
I det ligger økonomisk og samfunnsmessige konsekvenser for kommunens  verker og bruk samt boliger og 
fritidseiendommer. 
 
 
Kommunesstyrets vedtak: 
Formannskapets innstilling vedtas. – Enst. vedt. 
 
Forslaget fremmet av repr. Elisabeth D. Guldbrandsen på vegne av SP/H falt med 10 mot 6 stemmer. 
 
       Enst. vedt. 
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